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Rada Miejska w Serocku 

Komisja Kultury, Oświaty i Sportu 

Protokół 5/2024 

5 Komisja Kultury, Oświaty i Sportu w dniu 30 września 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

Obrady rozpoczęto 30 września 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 20:04 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków 

Obecni: 

1. Sławomir Czerwiński 

2. Mariusz Kusiak 

3. Marzena Nowakowska 

4. Janina Osińska 

5. Mariusz Rosiński 

6. Małgorzata Topczewska 

 

W posiedzeniu dodatkowo udział wzięli: 

1. Marek Bąbolski – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

2. Alicja Melion – Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli 

3. Kamila Mokrzycka – Prezes Spółki Serockie Inwestycje Samorządowe 

4. Renata Mulik – Dyrektor Centrum Kultury i Czytelnictwa w Serocku 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Sportu Sławomir Czerwiński otworzył posiedzenie, 

powitał wszystkich zebranych, poinformował, że w komisji bierze udział 5 radnych. Przedstawił 

porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Omówienie i podsumowanie przebiegu akcji ,,Lato w mieście”. 

3. Przedstawienie oferty zajęć pozalekcyjnych w nowym roku szkolnym. 

4. Przedstawienie arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2024/2025 z komentarzem dyrektora 

ZOSIP. 

5. Problemy kadrowe występujące w placówkach oświatowych na terenie Miasta i Gminy Serock. 

6. Omówienie i sformułowanie wniosków po objeździe placówek oświatowych na terenie gminy. 

7. Przedstawienie i zaopiniowanie kandydatur do stypendiów w dziedzinie kultury i sportu. 

8. Zgłaszanie potrzeb do Budżetu Miasta i Gminy Serock na rok 2025 w zakresie działów 

merytorycznych podległych Komisji. 

9. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 24.07.2024r. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

(Radny Mariusz Rosiński spóźnił się) 
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2. Omówienie i podsumowanie przebiegu akcji ,,Lato w mieście”. 

3. Przedstawienie oferty zajęć pozalekcyjnych w nowym roku szkolnym. 

Punkt 2 oraz 3 porządku obrad omówiono wspólnie 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski wprowadził ogólnie w temat podsumowania przebiegu 

akcji „Lato w mieście”.  

 

Dyrektor Centrum Kultury i Czytelnictwa Renata Mulik omówiła akcje „Lato w mieście” ze 

strony kulturalnej. Centrum Kultury i Czytelnictwa w Serocku w ramach tej akcji zaproponowało 

i zorganizowało różnorodne aktywności i działania dla dzieci, młodzieży i dorosłych z Miasta i 

Gminy Serock. Bogata oferta obejmowała: 

1. Rozpoczęcie wakacji w tym roku objęło dwa wydarzenia na plaży miejskiej. 21 czerwca odbył 

się koncert z okazji 25-lecia Klick&Drum, szkoły gry na bębnach, dzięki której powstała serocka 

grupa bębniarska NaRev. Z kolei 22 czerwca odbyły się tradycyjne serockie Wianki, którym 

tradycyjnie towarzyszyły warsztaty oraz konkurs wiankowy. Na scenie i na placu zaprezentowali 

się uczestnicy zajęć muzycznych i tanecznych CKiCz, a także koncerty zaproszonych gości: 

zespołu Wszystkiego Najlepszego oraz Romana Rocznia. 

2. Animacyjne Środy - cykliczne aktywności dla najmłodszych, młodzieży i dorosłych.          

W każdą środę odbywały się różnorodne animacje dla młodych mieszkańców gminy Serock. 

Animacjom towarzyszyły dodatkowo bezpłatne dla uczestników atrakcje, takie jak popcorn, wata 

cukrowa czy malowanie buziek. Część warsztatów i animacji realizowana była przez 

pracowników biblioteki i nawiązywała do książek, w ramach promowania idei czytelnictwa. 

Do atrakcji dla dorosłych należały m.in. milongi na plaży, warsztaty „Yoga on the beach”, plener 

malarski, spotkanie z podróżniczką Agnieszką Pietruszką oraz spotkanie autorskie z Markiem 

Piekarczykiem związane z książką pt. „Zwierzenia Kontestatora”. 

3. Półkolonie letnie przeznaczone dla dzieci w wieku 7-12 lat. Miały one formułę otwartą i 

mogły w nich uczestniczyć również dzieci spoza gminy, przy czym pierwszeństwo zapisu miały 

dzieci z terenu naszej Gminy. Przygotowany program był bogaty w atrakcje min.: 

- Warsztaty: z pierwszej pomocy, LEGO, capoeiry, pszczelarskie (w pasiece w Orzechowie); 

- Całodzienne wycieczki: do Mandorii oraz parku wodnego SUNTAGO; 

- Pozostałe aktywności: zawody sportowe – mini Olimpiada, wystawa pająków. 

Program zajęć był realizowany od poniedziałku do piątku w godz. 8:00 – 16:00/19:00,  

a rodzice mogli przyprowadzać dzieci już od godziny 7:30. I odbierać do 16:30. Podczas pobytu 

uczestnicy mieli zapewnione całodzienne wyżywienie tj. śniadanie, obiad, podwieczorek. 

Półkolonie letnie odbyły się w terminie 22-26.07.2024 r.  

 

Koszt półkolonii dla uczestnika wyniósł: 800,-PLN (z kartą serocczanina 700,00,-PLN) 

 
 

  

 

 Ilość uczestników Karta serocczanina (15%) 

I Turnus  35 20 
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Opłata za półkolonie zawierała wszystkie koszty, w tym:  

• wyżywienie (śniadanie, obiad, podwieczorek); 

• koszty biletów wstępu, przejazdów autokarem, nagród i upominków dla dzieci; 

• ubezpieczenie uczestników;  

• warsztatów, przeprowadzonych zajęć. 
 
 

4. Muzyczny SeRock – cykl koncertów dla młodzieży i dorosłych. Odbywały się na rynku w 

Serocku w soboty poprzedzające koncerty Fontanna Muzyki. Do aktywności zaproszone zostały 

początkujące, „garażowe” zespoły, które dopiero zaczynają swoją przygodę ze sceną. Centrum 

Kultury i Czytelnictwa w Serocku w ramach cyklu zorganizowało cztery koncerty plenerowe na 

Rynku: 

06.07 - Koncert zespołów Różowa Lodówka, Blue Bottle, TheRatyzator; 

20.07 – Koncert zespołu Phonophobia; 

17.08 – Koncert zespołu Provizorka; 

31.08 – Koncert zespołów Impulse, AverageDay, Werdykt. 

5. Wystawa Pająków. W dniach 23-28 lipca mieszkańcy gminy mogli obejrzeć wystawę 

egzotycznych okazów pająków i skorpionów. Szacujemy, że w ciągu trwania wystawy 

odwiedziło ją ponad 700 osób. Była to pierwsza taka współpraca Centrum i z uwagi na ogromne 

zainteresowanie ze strony społeczności, będziemy poszukiwać podobnych inicjatyw w 

przyszłości.  

6. Cykl koncertów Fontanna Muzyki, które w tym roku skupiały się na ikonach polskiej 

muzyki rozrywkowej drugiej połowy XX wieku. Centrum Kultury i Czytelnictwa w Serocku w 

ramach cyklu zorganizowało cztery koncerty plenerowe na Rynku: 
 

07.07 – Koncert Aleksandry Kalczyńskiej z zespołem – „W nurcie Jantar”; 

21.07 - Koncert Zespołu Oktan Band „W nurcie Osieckiej”; 

18.08 – Koncert zespołu Ambitus „W nurcie Niemena”; 

01.09 – Koncert zespołu Gentlemani „W nurcie Wodeckiego”. 

 

Każdy z koncertów cieszył się dużą popularnością – szacujemy około 250 odwiedzających 

podczas każdego z nich. 

7. Obchody Święta Wojska Polskiego w Zegrzu, które odbyły się 10 sierpnia. W ramach 

wydarzenia zaproponowaliśmy animacje dla dzieci i młodzieży: mini-zoo, foto-budka, 

warkoczyki, tatuaże, malowanie buziek, wata cukrowa i popcorn, pokaz sprzętu wojskowego 

oraz przejażdżki quadem. W programie artystycznym wydarzenia znalazł się recital Karoliny 

Bartnikowskiej oraz koncert Marka Piekarczyka. 

8. Wydarzenia patriotyczne związane z obchodami 80. rocznicy powstania warszawskiego oraz 

85. rocznicy wybuchu II wojny światowej, podczas których zadbaliśmy o asystę wojskową oraz 

oprawę artystyczną, jak również organizację delegacji, dodając wagi działaniom miasta w 

zakresie kultywacji pamięci historii narodu polskiego.  

9. Współprace z partnerami, dzięki którym co roku proponujemy najmłodszym mieszkańcom 

spotkania z autorem popularnej literatury dziecięcej w formie Wędrującego Czytania (w tym 

roku spotkaliśmy się z p. Tomaszem Samojlikiem, autorem książek o Żubrze Pompiku), oraz 

przeznaczonego dla dojrzałego odbiorcy Festiwalu Filmowego im. Andrzeja Kondratiuka. 
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Tegoroczna edycja przyniosła nam pokaz filmu pt. „Miłość Blondynki” Miloša Formana. Zanim 

jednak przeszliśmy do pokazu filmowego, wysłuchaliśmy rozmowy między prowadzącymi 

wydarzenie Petrem Vlčekiem, dyrektorem Czeskiego Centrum w Warszawie i filmoznawcą 

Jarosławem Grzechowiakiem. Obie inicjatywy zrealizowaliśmy we współpracy z Powiatową 

Instytucją Kultury w Legionowie. 

W tym roku wraz z Fundacją Rok Rzeki Wisły zrealizowaliśmy również kolejną edycję 

bezpłatnych rejsów po Narwi na historycznych łodziach Dar Mazowsza i Rytman. W bezpłatnych 

rejsach udział wzięło około 120 uczestników. 

 

Szczegółowy wykaz 43 wydarzeń i aktywności organizowanych i współorganizowanych 

przez CKiCz w Serocku znajduje się w poniższej tabeli: 

 
Data Wydarzenie Miejsce 

21.06 Rozpoczęcie lata – Koncert z okazji 25-lecia szkoły gry na bębnach 
Klick&Drum 

plaża w Serocku 

22.06 Wianki - konkurs i warsztaty wiankowe, koncerty: Wszystkiego 
Najlepszego, Roman Roczeń 

plaża w Serocku 

22.06 Merc-Integra – wsparcie techniczne Rynek w Serocku 

23.06 Piknik Militarny - wsparcie techniczne Rynek w Serocku 

26.06 Animacyjna Środa - Dmuchańce, popcorn wata, malowanie buziek ogródek CKiCz 

29.06 Impreza Sołecka - Wierzbica (Wianki) - wsparcie techniczne Wierzbica 

29.06 Muzyczna plaża z grupą wokalną Apoza - wsparcie techniczne plaża w Serocku 

03.07 Animacyjna środa - warsztaty "piaskowe opowieści" i spotkanie 
podróżnicze z Agnieszką Pietruszką 

ogródek CKiCz 

05.07 Muzyczne Ognisko - 4ever Young, Piechowski i Baltazar ogródek CKiCz 

06.07 Impreza sołecka - Szadki - wsparcie techniczne Szadki 

06.07 Muzyczny SeRock - zespoły Różowa Lodówka, Blue Bottle, TheRatyzator Rynek w Serocku 

07.07 Fontanna Muzyki - "W nurcie Jantar" Rynek w Serocku 

10.07 Rejsy statkami Dar Mazowsza i Rytman plaża w Serocku 

10.07 Animacyjna środa - Dmuchańce, popcorn wata, balonowe zwierzaki ogródek CKiCz 

13.07 Impreza sołecka - Karolino - wsparcie techniczne Karolino 

14.07 Barbarka - wsparcie techniczne grodzisko Barbarka 

17.07 Animacyjna środa - pejzaże na kamieniu ogródek CKiCz 

20.07 Impreza sołecka - Marynino Marynino 

20.07 Muzyczny SeRock - zespół Phonophobia Rynek w Serocku 

21.07 Fontanna Muzyki - "W nurcie Osieckiej" Rynek w Serocku 

22-26.07 Półkolonie CKiCZ   

23-28.07 Wystawa pająków CKiCz 

24.07 Animacyjna środa - Dmuchańce, popcorn wata, bańki mydlane ogródek CKiCz 

24.07 Milonga na molo z DJ'em Kandeferem plaża w Serocku 

31.07 Animacyjna środa - Yoga on the beach plaża w Serocku 

31.07 Wędrujące czytanie - spotkanie z Tomaszem Samojlikiem - PIK ogródek CKiCz 

01.08 Obchody 80. Rocznicy Powstania Warszawskiego  Rynek w Serocku 

03.08 Koncert zespołu Małe TGD Hotel Narvil 
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07.08 Animacyjna środa - Dmuchańce, popcorn wata, warsztaty pszczelarskie ogródek CKiCz 

10.08 Spotkanie autorskie z Markiem Piekarczykiem - "Zwierzenia 
kontestatora" 

CKiCz 

10.08 Obchody Święta Wojska Polskiego w Zegrzu - koncert Marka 
Piekarczyka 

Zegrze 

14.08 Animacyjna środa - warsztaty "eko-statki" ogródek CKiCz 

17.08 Muzyczny SeRock - zespół Provizorka Rynek w Serocku 

18.08 Fontanna Muzyki - "W nurcie Niemena" Rynek w Serocku 

21.08 Animacyjna środa - Dmuchańce, popcorn, warsztaty łucznictwa ogródek CKiCz 

21.08 Milonga na molo z DJ'em Kandeferem plaża w Serocku 

24.08 Muzyczna plaża z grupą wokalną Apoza - wsparcie techniczne plaża w Serocku 

25.08 Koncert zespołu Alegancka Kapela z Justyną Jary i Czesławem Mozilem plaża w Serocku 

28.08 Animacyjna środa - plener malarski plaża w Serocku 

30.08 Festiwal filmowy im. Andrzeja Kondratiuka - pokaz filmu "Miłość 
Blondynki"- PIK 

plaża w Serocku 

31.08 Muzyczny SeRock - zespoły Impulse, Average Day, Werdykt Rynek w Serocku 

01.09 Obchody 85. rocznicy wybuchu II wojny światowej Rynek w Serocku 

01.09 Fontanna Muzyki -"W nurcie Wodeckiego" Rynek w Serocku 

 

Harmonogram zajęć w CKiCz w Serocku 2024/2025 przedstawiła Dyrektor CKiCz w Serocku 

Renata Mulik. Harmonogram stanowi załącznik do protokołu. 

 

Prezes SIS Kamila Mokrzycka przedstawiła akcję „Lato w mieście” ze strony sportowej. 

Wakacje na sportowo rozpoczęły się wyjazdem na Turniej Piłkarski do Bułgarii w dn.  

19-24.06.2024 r. turniej w miejscowości Dryanovo. Zaproszono 12 zawodników z rocznika 2013 

i 3 opiekunów. Koszt po stronie Serocka: transport zawodników do/z Bułgarii (lot samolotem do 

Burgas), ubezpieczenie, opiekunowie. Transport z lotniska do Dryanova po stronie Bułgarów. 

Turniej siatkówki plażowej, terminy: 29.06 i 1.09 na plaży miejskiej w Serocku. 1 termin –udział 

8 drużyn, 2 termin -udział 9 drużyn. Aktywny weekend (SP Serock): wioślarstwo: soboty 10:00-

13:00; niedziele 13:00-16:00 - liczba uczestników od 8 do 10 osób na jednym treningu.  

Mistrzostwa Europy w Korfball: 

- 5-7 lipca 2024 r.; 

- baza sportowa w Jadwisinie; 

- drużyny: Niemcy, Portugalia, Holandia, Słowacja, Polska; 

- po stronie SIS tylko udostepnienie bazy sportowej i zabezpieczenie medyczne. 

Półkolonie na sportowo: 

- I turnus -na bazie SP Serock 

- Termin: 8-12.07 

- Grupa taneczna 24 osoby, Grupa sporty walki 17 osób 

- II turnus –na bazie SP Serock 

- Termin: 15-19.07 

- Grupa sporty walki 12 osób, Grupa sporty wodne 15 osób 
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Półkolonie z tenisem stołowym – na bazie Sali w Jadwisinie w terminie 29.07-02.08 br. – 6 

uczestników.  

9 lipca br. SIS Sp. z o.o. podpisała list intencyjny z fundacją Balonowa strona nieba w kwestii 

współpracy na bazie nieruchomości przy ul. Zacisze 3. 

Turniej Beach Soccer - W ramach ligi zaplanowano 4 mini turnieje (13.07, 27.07 oraz 10.08 i 

24.08) na plaży miejskiej w Serocku. W lidze wystartowało od 3 do 6 drużyn –3 osobowych.  

28 lipca odbył się wyścig kolarstwa szosowego ŻTC BIKE RACE. To największy cykl dla 

amatorów w Polsce. Rywalizacja z podziałem na kategorie wiekowe, na rundzie o długości 23 

kilometrów. Wyścig wystartował z rynku w Serocku. Organizatorem ŻTC BIKE RACE 2024 jest 

Żyrardowskie Towarzystwo Cyklistów. Kąpielisko - uruchomienie:22.06br. -zamkniecie:01.09br. 

Trzy przypadki zamknięcia kąpieliska z uwagi na zły stan wody (12.07,24.07oraz29.08). 

Budynek sanitarny czynny na plaży od mają do końca września – maj, czerwiec oraz wrzesień 

budynek czynny weekendowo. Cykliczne zajęcia, które odbywały się we wtorki i czwartki w 

godz.18:00 –19:00 na boisku w Stasim Lesie. Zajęcia były prowadzone przez pana Kacpra 

Jechna już po raz 5. W zajęciach uczestniczyło średnio od 20 do 40 tygodniowo. Koszt zajęć: 

9963,00 zł. W dniu 04.08.2024r. odbyło się wydarzenie Garmin Iron Triathlon. Trasa: 

https://www.google.com/maps/d/u/0/viewer?ll=52.50588624898197%2C21.037200604012007&

z=13&mid=1H3Yym--yK6707df9m9Bw_9TPEmr8HJs . SIS był współorganizatorem 

przedsięwzięcia. Udział w wydarzeniu wzięło ponad 1000 osób. Olimpiada dla seniorów –

Zawsze młodzi odbyła się 23.08.2024r. Udział w olimpiadzie wzięło pięciu reprezentacji 

seniorów w zawodach sportowych: Wieliszew, Legionowo, Serock, Nasielsk, Marki. Wygrała 

drużyna z Nasielska. SIS był wykonawcą usługi za cenę 19.855,00 zł. 

 

Przedstawienie oferty zajęć pozalekcyjnych w nowym roku szkolnym: 

 

Oferta na nowy rok szkolny 2024/2025 przez SIS: 

1) Klub chudnijmy razem –zajęcia w ZP-P w Woli Kiełpińskiej: wtorki i czwartki o 19:00. Trener 

Katarzyna Świątecka. 

2) Boks, sala gimnastyczna SP Serock, wtorki i czwartki w godzinach 17:45-18:45 dzieci i 

młodzież, 18:30 -19:45 dorośli. Trener p. Tomasz Warzyński 

3) Korfball w sali gimnastycznej SP Jadwisin, wtorki i czwartki, w godzinach 17:00 -18:30. 

Trener Jakub Piszczyk. 

4) Szachy, budynek SIS przy stadionie miejskim, środy: 

• 15:15 (1h) grupa naborowa, 

• 15:45 (1,5h) grupa bardziej zaawansowana 

• 17:30 (2h) grupa średniozaawansowana 

• 18:30 (2h) zawodnicy zaawansowani. 

• Trener p. Ryszard Królikowski 

5) piłka nożna: 

• Akademia-285os, 

• roczników:10z przedszkolami w tym 2 grupy rekreacyjne 

• Trenerzy:16 

• Seniorzy: 2 drużyny. 

https://www.google.com/maps/d/u/0/viewer?ll=52.50588624898197%2C21.037200604012007&z=13&mid=1H3Yym--yK6707df9m9Bw_9TPEmr8HJs
https://www.google.com/maps/d/u/0/viewer?ll=52.50588624898197%2C21.037200604012007&z=13&mid=1H3Yym--yK6707df9m9Bw_9TPEmr8HJs
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Radna Małgorzata Topczewska zapytała jakie są koszty OPSu, który oferuje dmuchańce? 

 

Dyrektor CKiCz Renata Mulik odpowiedziała, że jednorazowy koszt za całe wakacje wynosił 

7 500,00 zł brutto. Za każdym razem mieścili się w koszcie 1 500,00 zł brutto. Dmuchańce były 

całkowicie bezpłatne dla dzieci na cały dzień.  

 

Radna Małgorzata Topczewska zapytała, ile pracuje osób w Centrum Kultury? 

 

Dyrektor CKiCz Renata Mulik odpowiedziała, że posiadają 11 i ¾ etatu i jest to łącznie z 

pracownikami biblioteki.  

 

Radna Małgorzata Topczewska zapytała o fontannę muzyki czy w te kwoty wchodziło 

wynagrodzenie dla zespołów? 

 

Dyrektor CKiCz Renata Mulik odpowiedziała, że tak „Fontanna muzyki” są komercyjnymi 

koncertami za które płacą artystom. Centrum negocjuje ceny. Jeśli jest mniej skomplikowana 

impreza, wydarzenie muzyczne od strony technicznej obsługuje pracownik CKiCz, a jeśli są 

bardziej skomplikowane instrumenty lub jest ich dużo to wynajmują dodatkowego akustyka, 

który pomaga. Średni koszt koncertu jest około 5 tysięcy złotych. Jeśli chodzi o wspomaganie 

akustyka z zewnątrz jest to koszt około 1 500 złotych, a jeśli jest nasz pracownik to robi w 

ramach swojego etatu. 

 

Radna Małgorzata Topczewska zapytała za jaka cenę Centrum wydzierżawił salę na wystawę 

pająków?  

 

Dyrektor CKiCz Renata Mulik odpowiedziała, że 1000 zł netto na tydzień, była to sala audio. 

Każda sala jest wyceniona inaczej. Duża sala jest wyceniona w wyższej cenie, a jeśli jest z 

obsługą akustyczną to również są to dodatkowe opłaty. 

 

Radna Małgorzata Topczewska zapytała czy opłaty za rejsy są po stronie gminy? 

 

Dyrektor CKiCz Renata Mulik odpowiedziała, że rejsy były bezpłatne, ponieważ jest to fundacja 

Rok Rzeki Wisły i oni dostają z Urzędu Marszałkowskiego dofinansowania, a po stronie Centrum 

jest cała logistyka, czyli zapisy, pracownik, który jest na pomoście i wpuszcza osoby na statki. 

Centrum Kultury robi również zdjęcia, całą promocję, przygotowują plakaty i kampanie 

promocyjną.  

 

Radna Małgorzata Topczewska zapytała czy koszt zajęć na Stasim Lesie poniosła Spółka? 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski powiedział, że koszt jest finansowany z funduszu 

sołeckiego od kilku lat, a Spółka jest wykonawcą usługi. 54:56 
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Radny Mariusz Kusiak zapytał w jakim stopniu jest wykorzystywane kasyno w Zegrzu i czy w 

ogóle jest wykorzystywane?  

 

Dyrektor CKiCz Renata Mulik odpowiedziała, że w tym momencie nie jest wykorzystywane. Do 

końca czerwca było wykorzystywane na zajęcia z tańca towarzyskiego, gdzie spotykały się dzieci 

od godziny 9:00 do godziny 14:00 w soboty były tam zajęcia, ponieważ my nie jesteśmy w stanie 

udostępnić 2 razy w tygodniu sali widowiskowej. W centrum kultury są czwartkowe zajęcia, a 

ponieważ dzieciaki są turniejowe, muszą ćwiczyć więcej, aby nie musiały dojeżdżać do 

Warszawy - a przeważnie tak to wyglądało wcześniej – więc korzystali z tej uprzejmości Sali w 

kasynie. Teraz jeszcze jest początek roku i jeszcze instruktor nie powiedział, w jakim zakresie 

będzie chciał korzystać, bo to w zależności od zapotrzebowania. 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński podziękował za kontynuację kolonii, gdzie dzieci 

mają możliwość spędzenia czasu na sportowo jak i kulturowo oraz za Fontannę Muzyki. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy koszt kolonii kulturalnych był taki sam jak sortowych? 

 

Prezes SIS Kamila Mokrzycka odpowiedziała, że tak tez 800 zł. Sporty wodne były trochę 

droższe z uwagi na to, że jest wyższy koszt, jeżeli chodzi o wynajęcie sprzętu sportowego. Ale 

trzeba mieć też świadomość, że te koszty są tak kalkulowane, że one właściwie pokrywają tylko 

te koszty, które my ponosimy. 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odniósł się do kalendarza. Powiedział, że co roku walczą, 

aby ograniczyć kalendarz i co roku przegrywają sami ze sobą, ponieważ jest tak dużo 

zapotrzebowanie, że ciężko czasami wpasować jakąś imprezę w odpowiedni moment w 

odpowiedni termin. Tak jak zauważono są związani z zewnętrzni firmami imprezami, które się 

już wpisały w lokalny harmonogram i one są trochę ruchome. Ustalanie terminów jest bardzo 

trudną sprawą, żeby dopasować wydarzenia do kalendarza, aby obyło się bez kolizji.  

 

Radna Janina Osińska powiedziała o zgłoszonym przez seniorów problemie, bo czują się, że są 

trochę nierówno traktowani. Chciałaby, żeby pani Dyrektor to rozważyła, bo jest taka grupa osób, 

które tam mają problem z kręgosłupem i mają gimnastykę bezpłatną. Grupa w Woli Kiełpińskiej 

też ma bezpłatnie zajęcia. Seniorzy z SASu płacą 210 zł za semestr, natomiast ty którym oferuje 

Centrum wychodzi 35 zł za godzinę, czyli 105 zł miesięcznie, czyli około 472zł za semestr. Jeżeli 

chodzi o SAS to Ci seniorzy korzystają z sali nie płacą za jej wynajęcie i finansują tylko 

instruktora panią Kingę, a seniorzy korzystający z zajęć Centrum oprócz tego, że finansowana 

jest pani Kinga to dodatkowo płacą za korzystnie z sali. Jest to jedyna miejscowość, gdzie jeden 

senior płaci 210 zł za tą samą gimnastykę a drugi 470 zł. To trudno się dziwić, że jest wśród nich 

takie poczucie niesprawiedliwości. Radna uważa, że zysk/strata dla ośrodka byłaby finansowo 

niewielka natomiast zyskujemy tych ludzi, że są traktowani jednakowo. Z drugiej strony ktoś 

argumentował, że Seniorzy z SASu płacą składki. Radna Janina Osińska potwierdza, że tak 

składki płacą, ale te składki nie są na wynajęcie sali i SAS korzysta z tej sali bezpłatnie, więc Ci 

też powinni korzystać bezpłatnie i nie było by takiego poczucia niesprawiedliwości. 
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Dyrektor CKiCz Renata Mulik odpowiedziała na czym polega ta różnica. SAS pobiera opłatę 

wpisową i to jest ta obowiązkowa, żeby być uczestnikiem i później jest mniejsza ta opłata za 

gimnastykę. Tu jest ta przynależność do grupy można 3 razy w tygodniu korzystać, ale nie trzeba. 

Na zajęcia z Centrum można sobie chodzić tylko w poniedziałki, tylko w środy i płacić 35 zł na 

miesiąc minus 10% rabatu na kartę Seniora. Jeśli ktoś posiada kartę rodziny 3+ to ma 25% 

rabatu. Jest sporo takich osób, które chcą chodzić tylko raz w tygodniu albo tylko 2 razy w 

tygodniu i od tych 35 zł robi się 31,50zł opłaty na miesiąc, więc opłata za pojedyncze zajęcia 

wychodzi około 6,70zł – jest to opcja Centrum Kultury. Zdaniem Pani Dyrektor jest to bardzo 

korzystne, jeśli ma się wybór. Grupy z Centrum Kultury są mniej liczne niż grupy z SASu. Jeśli 

Centrum otrzyma odpowiednią dotacje to będzie mogło sobie pozwolić na taki ruch. Jeżeli 

chodzi o zajęcia bezpłatne to te zajęcia są opłacane przez OPS. Pani Dyrektor CKiCz Renata 

Mulik powiedziała, że postarają się rozważyć sugestię Pani Radnej.  

 

Radny Mariusz Rosiński odniósł się do triatlonu. Wielka impreza, jak powiedziała pani Prezes 

oby się odezwali i chcieli zrobić tą ważną imprezą w Serocku, ponieważ jest to rewelacyjne 

miejsce pod każdym względem. Przyroda stworzona do tego typu rywalizacji. Wymaga 

oczywiście dużo przygotowań, bo to jest pływanie, to jest jazda na rowerze, to jest bieg - 

wszystko musi być zabezpieczone. Oczywiście dobrze byłoby dobrać tak terminy, które by się nie 

pokrywały i nie kumulowały. Określone wymagania stawia firma Garni, która to organizuje. 

Jeżeli tych wymagań nie będziemy w stanie sprostać, po prostu tego nie zrobią i pójdą w jakieś 

inne miejsce, a jest to niesamowita promocja Miasta i Gminy Serock. Radny Mariusz Rosiński 

podziękował za przygotowanie kolonii oraz fontanny muzyki.  

 

 

4. Przedstawienie arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2024/2025 z komentarzem 

dyrektora ZOSIP. 

5. Problemy kadrowe występujące w placówkach oświatowych na terenie Miasta i Gminy 

Serock. 

Arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2024/2025 wraz z problemami kadrowymi omówiła 

Dyrektor Zespołu Szkół i Przedszkoli Alicja Melion. 

Lp. 

Nazwa 

placówki 

Liczba 

uczniów/wychowank

ów 

Liczba oddziałów Liczba 

uczniów kl. I 
Liczba 

oddziałów 

kl. I 

Porównanie do roku szkolnego 

2023/2024 SIO wrzesień 2023 r. 

Liczba uczniów Liczba 

oddziałów 

1. SP w Serocku 

kl. sp. 
649 w tym: 

I -VIII - 649 
27 w tym: 

I -VIII - 27 oddz. 
72 3 617 w tym: 

I - VIII 617 
26 w tym: 
I-VIII - 26 oddz. 

2. SP w 

Jadwisinie kl. 

sp 

oddz.przedsz. 

379 w tym: 
I-VIII - 279 „0”- 100 

16 w tym: I -VIII - 

12 oddz. „0” - 4 
44 2 321 w tym: 

I -VIII - 246 
„0” - 75 

14 w tym: I-VIII - 

11 oddz. „0” - 3 

oddz. 
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3. SP w Zegrzu 

kl. sp. oddz. 

przedszk. 

310 w tym: 
I-VIII - 271 

„0” - 39 

16 w tym: I-VIII - 

14 oddz. „0” - 2 

oddz. 

40 2 300 w tym: 
I -VIII - 261 
„0” - 39 

15 w tym: I-VIII - 

13 oddz. „0” - 2 

oddz. 

4. ZSP w Woli 

Kiełpińskiej kl. 

sp. 

przedszkole. 

529 w tym: 

I-VIII - 355 
Przedszk - 174 

23 w tym: 

I -VIII - 16 

oddz. przedszkole- 

7 oddz. 

50 2 483 w tym: 
I -VIII - 339 
Przedszkole - 150 

22 w tym: 
I-VIII - 16 oddz. 
Przedszk. - 6 

oddz. 

5. Przedszkole w 

Serocku 

302 12 oddz.   
308 12 oddz. 

6. 
Przedszkole w 

Zegrzu 

100 4 oddz.   
100 4 oddz. 

 

Razem SP - 1554 
Przedsz. - 576

 17

15 
Oddz. przedsz -139_J 
Razem: 2269 

SP- 69 
oddz. przedszk. - 

29 
Razem: 98 

206 9 

SP - 1463 
Przedsz. - 558 ~l 

„0” -114 J 672 

Razem: 2135 

SP - 66 oddz. 
Oddz. przedszk - 

27 

Razem: 93 

stan na 02.09.2024r. na podstawie aneksów do arkuszy organizacji szkół i przedszkoli 

Wnioski: 

W stosunku do września roku szkolnego 2023/2024 liczba uczniów i liczba oddziałów wzrosła 

następująco: 

- W szkołach podstawowych: łącznie o 91 uczniów i 3 oddziały tj. SP Serock + 1 Oddział, SP 

Jadwisin + 1 Oddział, SP Zegrze + 1 Oddział; 

- Wzrost liczby uczniów wynika przede wszystkim z tego, iż szkołę opuścili uczniowie klas VIII 

(121 uczniów/6 Oddziałów) rocznik pomniejszony o dzieci, które poszły do szkoły wcześniej 

jako 6-latki, a do klas przyszedł pełen rocznik - 206 uczniów/9 Oddziałów; 

- W przedszkolach/Oddziałach przedszkolnych: łącznie o 43 wychowanków i 2 oddziały tj. SP 

Jadwisin+1 Oddział, ZSP Wola Kiełpińska+1 Oddział. 

Na przełomie sierpnia/września 2024 r. nastąpiły zmiany w grupach dzieci przyjętych do 

przedszkoli; części rodziców można było zaproponować miejsce w placówce preferowanej. 

Organizacja roku szkolnego 2024/2025: 

1) Na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Serocku w wyniku 

przeprowadzonego postępowania konkursowego powołana została na 5 lat szkolnych Pani 

Małgorzata Szczerba. 

2) W ZSP w Woli Kiełpińskiej utworzono drugie stanowisko wicedyrektora szkoły - ww. funkcję 

pełni Pani Aneta Zajączkowska. 

3) Trzech nauczycieli przebywa na płatnych urlopach zdrowotnych tj. nauczyciel biblioteki 

szkolnej i nauczyciel j. polskiego (SP Zegrze) oraz nauczyciel edukacji wczesnoszkolnej (SP 

Jadwisin) co uruchamia nowe potrzeby kadrowe. 

4) Szkoły i przedszkola rozpoczęły pracę z prawie pełnym zabezpieczeniem kadrowym 

nauczycieli i specjalistów. Przedszkole w Serocku - pełna obsada, Szkoła Podstawowa w Serocku 

- pełna obsada. Niedobory kadrowe dotyczą w większości części etatów tj. 0,5 etatu (10 godz.) - 
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nauczyciel współorganizujący proces kształcenia specjalnego w SP Jadwisin; 0,41 etatu (9 godz.) 

psycholog i 1 etat (25 godz.) nauczyciel edukacji przedszkolnej na zastępstwo w Samorządowym 

Przedszkolu w Zegrzu, 0,86 etatu (19 godz.) nauczyciel edukacji przedszkolnej i 0,40 etatu (8 

godz.) nauczyciel współorganizujący proces kształcenia specjalnego w Szkole Podstawowej w 

Zegrzu oraz 0,73 etatu (16 godz.) na zastępstwo za nauczyciela psychologa w ZSP w Woli 

Kiełpińskiej. Nie mniej trzeba mieć na uwadze, że szkoły i przedszkola to placówki o dużej 

zmienności, jeśli chodzi o obsadę kadrową, więc sytuacja może ulec zmianie. Dyrektorzy szkół i 

przedszkola podejmują działania celem zapewnienia pełnej obsady etatowej. 

5) W dniach 19-21 sierpnia 2024 r. przeprowadzono 16 egzaminów na stopień nauczyciela 

mianowanego. Od 1 września 2024 r. nauczyciele uzyskali awans w wymiarze zawodowym i 

finansowym. 

Aneksy do arkuszy organizacyjnych zostały pozytywnie zaopiniowane przez Kuratora Oświaty i 

zatwierdzone przez Burmistrza Miasta i Gminy Serock. Zajęcia pozalekcyjne w roku szkolnym 

2024/2025 1) Zajęcia sportowe 

- Zajęcia sportowe z elementami gimnastyki korekcyjno - kompensacyjnej 

Uczestnikami zajęć są dzieci z klas młodszych szkół podstawowych, 7 grup po 18 uczniów, 

łącznie 126 uczniów. Okres realizacji programu od 16 września 2024 r. do 13 grudnia 2024 r. 

Każda grupa realizuje po 12 godzin zajęć. Do zajęć zostaną zakupione pomoce dydaktyczne, 

m.in.: pachołki z otworami, woreczki do ćwiczeń równowagi i piłki lekarskie. Program jest 

dofinansowany ze środków Ministerstwa Sportu i Turystyki, z Funduszu Zajęć Sportowych dla 

Uczniów. 

- dodatkowe zajęcia sportowe poza zajęciami wychowania fizycznego w ramach programu 

Ministerstwa Sportu i Turystyki „Aktywny do Kwadratu” 

Projekt „Aktywny do Kwadratu” to pozalekcyjne zajęcia sportowe dla dzieci i młodzieży w 

ramach, których przewidziana jest organizacja dodatkowych zajęć sportowych 1-2 razy w 

tygodniu dla klas I-III i 1-3 razy w tygodniu dla uczniów klas IV i starszych. Zajęcia mają trwać 

60 minut, a maksymalna liczba godzin zajęć od września do listopada to 30 na jedną zgłoszoną 

grupę. Wszyscy Dyrektorzy szkół podstawowych prowadzonych przez gminę, złożyli wnioski na 

organizację łącznie 12 grup ćwiczebnych. 

2) Zajęcia rozwijające zainteresowania i uzdolnienia uczniów, w szczególności zajęcia związane 

z kształtowaniem aktywności i kreatywności uczniów - tzw. zajęcia w ramach godzin 

dyrektorskich - realizowane zgodnie z §2 ust. 1 pkt 4 lit. a rozporządzenia z dnia 20 maja 2024 r. 

w sprawie ramowych planów nauczania dla publicznych szkół (Dz. U. z 2024 r. poz. 781). 

Dyrektor zgodnie z zapisami ww. rozporządzenia ma obowiązek zorganizować takie zajęcia w 

następującym wymiarze: dla uczniów klas I-III (etap edukacyjny) - 3 godziny, dla uczniów klas 

IV-VIII - 4 godziny. 

Powyższe zajęcia w szkołach gminnych ukierunkowane są w większości na rozwijanie 

zainteresowań i uzdolnień muzycznych, matematycznych i języka polskiego. 

3) Inne zajęcia i czynności wynikające z zadań statutowych szkoły, w tym zajęcia opiekuńcze i 

wychowawcze uwzględniające potrzeby i zainteresowania uczniów - art. 42 ust. 2 pkt 2 KN.  

To zajęcia, które nauczyciel prowadzi (nieodpłatnie) w ramach 40 godzinnego tygodnia pracy. W 

ramach powyższych zajęć pozalekcyjnych planuje się organizację zajęć teatralnych oraz 

recytatorskich, zajęć z matematyki (przygotowujące do egzaminu ósmoklasisty i zajęcia 
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wyrównawcze) w SP Zegrze, koła informatycznego, aktywnej przerwy (zajęcia sportowe na Sali 

gimnastycznej podczas długich przerw), koła biologicznego w SP Serock. 

4) Planowane jest wprowadzenie zajęć umuzykalniających - rytmiki do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach. 

5) Oferty kierowane do szkół z instytucji zewnętrznych 

- Do szkół wpływają oferty zewnętrznych firm do prowadzenia dodatkowych zajęć dla uczniów 

(odpłatne dla uczniów). Oferty dotyczą m.in. zajęć karate, legorobotyki, tańców, szermierki, judo, 

języka angielskiego itp. 

- Do wszystkich szkół gminnych przesłana została również oferta skierowana z Samorządu 

Województwa Mazowieckiego dotycząca edukacyjnego projektu żywej historii pod nazwą 

„Program obchodów 500 rocznicy inkorporacji Mazowsza do korony”. W ramach ww. projektu 

przewidziane są bezpłatne warsztaty edukacyjne, prowadzone przez zespół edukatorów, który w 

okresie od października 2024 do grudnia 2026 odwiedzi szkoły na całym Mazowszu, by w ciągu 

całodziennych, interaktywnych zajęć przybliżyć społeczności szkół mazowieckie legendy, 

ciekawe wydarzenia historii regionu, kulturę rycerską i tajemnice skrywane przez historię. 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion omówiła również ofertę edukacyjną 

po za ramowymi planami ucznia, które potocznie nazywane są siatką godzin, która jest 

obowiązkowa dla ucznia - uruchomiane są zajęcia pozalekcyjne, bezpłatne dla ucznia. Korzystają 

tutaj też z dofinansowania ze środków Ministerstwa Sportu i Turystyki. Do realizacji tych zajęć 

zawsze udaje się jeszcze pozyskać środki na drobne pomoce dydaktyczne. W oparciu o przepisy 

szkolne Dyrektor dysponuje taką pulą godzin na dane poziomy edukacyjne, gdzie mają być 

organizowane zajęcia, które mają rozwijać kreatywność, rozwijać zainteresowania w każdej 

szkole. Takie zajęcia są uruchomione. Przede wszystkim one są kierowane na rozwijanie 

uzdolnień i zainteresowanie muzycznych, matematycznych i języka polskiego. Czasami wydaje 

się, że to trochę ma powiązanie z wymogami egzaminacyjnymi, ale to jest autonomiczna decyzja 

Dyrektora i Rady Pedagogicznej w jakim kierunku te wolne godziny - one są nienazwane, na 

jakie one mają być zajęcia i na jaki przedmiot są kierowane. Ponadto w ramach zadań 

statutowych nauczyciele dostrzegają z potrzeby uczniów też organizują dodatkowe zajęcia. 

Są to zajęcia teatralne, recytatorskie, zajęcia z matematyki, przygotowujące do egzaminu 

ósmoklasisty, zajęcia wyrównawcze koło informatyczne, koło biologiczne. Każda szkoła 

adekwatnie do możliwości potrzeb uruchamia takie dodatkowe zajęcia. W tym roku planują i już 

ruszają z takim działaniem, żeby w przedszkolach jak działach przedszkolnych wprowadzić 

zajęcia umuzykalniające.  

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński zapytał jaki wpływ ma zwiększona liczba 

uczniów, w tym roku na wzrost subwencji? Czy już są może takie wyliczenia? 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion odpowiedziała, że zaszły zmiany, 

które mają być o finansowaniu jednostek samorządu terytorialnego. Dyrektor Alicja Melion 

powiedziała, że będą to potrzeby oświatowe które będą wyliczane metodą subwencji. Czyli na te 

potrzeby oświatowe to jest klucz w ogóle dofinansowania oświaty, bo jak nam wyliczą za małe 

potrzeby oświatowe to i mało nas oszacują. Tak więc te potrzeby oświatowe będą liczone 

kluczem subwencji i liczba uczniów będzie miała znaczenie, czyli nadal będzie ten wskaźnik do 
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naliczania na jednego ucznia, czyli ilość ma znaczenie i do wyliczania tych potrzeb oświatowych 

wliczone będą przedszkolaki. Subwencja jest jednym ze źródeł dochodu gminy o podziale jej 

stanowi Rada. Ona nie jest dotacja celową. Wprowadzenie nowego modelu finasowania jest 

bardzo trudnym procesem. Nie da się tak jednego odciąć i wprowadzić drugi, jest to stary z 

nowym pomieszany i to jest najgorsze. 

 

Radna Janina Osińska powiedziała, że chociaż zgodnie z prawem można było by 15% z tej 

subwencji wykorzystać na inne cele, ale nie zna takiego samorządu w powiecie legionowskim, 

który by z tego korzystał - wręcz przeciwnie.  

 

Zastępca burmistrza Marek Bąbolski powiedział, że musiało by coś zostać z tych pieniędzy, żeby 

można było wykorzystać na inne cele. Na potrzeby gminy związane z oświata jest 43 miliony, a 

gmina otrzymała subwencji 28 milionów, więc brakujące 15 milionów i gmina dokłada z 

własnych. 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński dopytał o zajęcia pozalekcyjne o programie 

„Aktywny do kwadratu” czy jest to model typy kółka zainteresowań? Kto decyduje jakie 

przedmioty zostaną wybrane do programu? 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion odpowiedziała, że aktywnie do 

kwadratu to jest ten model, który też ma Spółka. Funkcjonował też w ubiegłych latach i nazywał 

się SKS. Teraz to się zmieniło w „aktywnie do kwadratu” i jest finansowane przez Ministerstwo 

Sportu i Turystyki. Czyli gmina ma tutaj konkretną korzyść, (cała kwestia finansowania 

zawierania umów z nauczycielami to jest po stronie fundacji Polskie Orły) bo mamy zajęcia 

sportowe, pozalekcyjne, w każdej szkole i to jest cenne w tym rozwiązaniu, że te zajęcia nie 

kończą się wraz z rokiem kalendarzowym. Tam te SKSowe kończyły się wraz z zakończeniem 

roku kalendarzowego, bo rozliczenia, bo budżet, a te będą kontynuowane w 2025 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński zapytał o zajęcia typu „kółka zainteresowań” np. 

historyczne, matematyczne itp.?  

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion odpowiedziała, że są zajęcia 

przedmiotowe w ramach tych wolnych godzin dyrektorskich i one się pojawiają tak jak sobie 

szkoła zaplanuje i widzi potrzebę.  

 

Radna Małgorzata Topczewska zapytała, czy nauczycielem może zostać osoba, która musi 

skończyć jednolite studia nauczycielskie, czy może skończyć ekonomię a później stwierdza, że 

może uczyć matematyki i robi w tym kierunku po dyplomówkę?  

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion odpowiedziała, że zmiana nastąpiła 

w 2019 roku, a od roku akademickiego 2019/2020 co do dwóch kierunków – edukacja 

przedszkolna i edukacja wczesnoszkolna. Warunkiem uzyskania kwalifikacji do pracy w 

przedszkolu i szkole w klasach I - III jest skończenie jednolitych 5letnich studiów. Studia 
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podyplomowe 2 letnie, że ktoś kończy np. ekonomie, ale uznał, że jednak jego powołaniem jest 

praca w szkole może skończyć podyplomowe studia, zdobyć wiedzę specjalistyczną i do tego 

jeszcze przygotowanie pedagogiczne. I wtedy może starać się o pracę w szkole. Pani Minister 

nawet tłumaczyła się, że studia podyplomowe tak naprawdę co do zasady to są kierowane dla 

nauczycieli czynnych, którzy nie mają pełnych etapów. Uznano, że edukacja wczesnoszkolna 

daje nauczycielowi etat, że dzieci w klasie pierwsza mają 21 godzin tygodniowo, tak więc 

spokojnie taki nauczyciel pensum osiemnastogodzinne wypracowuje i nie otworzono 

podyplomówek dla edukacji wczesnoszkolnej ani takich ułatwień. Natomiast dla innych można 

kierunkowo studia podyplomowe, ale warunek przygotowanie pedagogiczne.  

 

Radna Janina Osińska zwróciła uwagę na słabe wyniki egzaminów z matematyki z powodu 

zdalnego nauczania. 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion zgodziła się, że ta strata edukacyjna 

była w czasie nauczania zdalnego. Przypomniała, że programy nauczania są tak przeładowane, że 

nauczyciele nie maja czasu by do czegoś wrócić, uzupełnić. Pani Dyrektor wspomniała o 

zajęciach wyrównawczych.  

 

Radny Mariusz Rosiński zadał pytanie odnośnie rozmowy na komisji budżetu i finansów w lipcu 

na temat tego projektu ustawy o finansowaniu samorządów. Tam wynika, taka kwestia, czy udało 

to się wyjaśnić, że gmina Nieporęt miała przeznaczone jakieś duże środki - chodzi o te potrzeby 

uzupełniające - oświatowe, natomiast nasza gmina miała jakieś minimalne 2 miliony czy 2,5 

miliona, a oni mieli dużo więcej. Czy udało to się wyjaśnić? 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion odpowiedziała, że Nieporęt nie 

dostał tych 12 czy 14 milionów subwencji oświatowej. Nieporęt ma tak zaprojektowaną 

subwencję ogólną, bo u nich różnica pomiędzy dochodami z podatków pit, cit. a z oszacowanymi 

potrzebami oświatowymi, ekologicznymi i innymi jest tak duża, że muszą im dołożyć subwencji 

ogólnej. To nie jest oświatowa, Ci, którzy będą oszacowani, że mają duże dochody z podatków w 

stosunku do oszacowanych wydatków, mogą nie dostać w ogóle żadnej, ale subwencji ogólnej 

nie ma pojęcia o światowej także ani Nieporęt, ani Wieliszew nie dostaje dużej subwencji 

oświatowej. 

 

Radny Mariusz Rosiński zapytał się czy jest problem w pozyskiwaniu nowej kadry w szkołach? 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion odpowiedziała, jak ona widzi ten 

system i gdzie są możliwości i jak pracować z dyrektorami. Dużo zależy też od polityki kadrowej 

dyrektora jak on sobie sytuuje i motywuje nauczycieli do uzyskiwania tych dodatkowych 

kwalifikacji. My w budżecie oświaty musimy obowiązkowo wydzierać fundusz na doskonalenie 

nauczyciela i to jest ponad 100 000,00 zł. Z tego funduszu dofinansowujemy zdobywanie 

kwalifikacji. Można zachęcić, żeby nauczyciel zdobył sobie drugą kwalifikację. Będzie miał 

stabilną sytuację na lata, bo tu będzie jego praca. Tak zdobędzie sobie drugą kwalifikację. 

Zabezpieczymy ten obszar. W naszych placówkach jest problem z psychologiem, z edukacją 
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przedszkolną, ale tutaj ze strony ministerstwa. Pracodawca musi sam sobie w tym obszarze 

znaleźć klucz do rozwiązania takich trudniejszych sytuacji, bo u nas największe problemy są tam, 

gdzie są te cząstki etatów. Są też specjalności, których jest nadmiar. Dyrektor Alicja Melion 

zwraca uwagę, że to nie umniejsza roli i wagi wynagrodzeń nauczycieli w systemie i nigdy dość 

rozmowy i analiz na ten temat czy oferta zatrudnieniowa jest atrakcyjna na tle powiatu czy nie.  

 

Radna Małgorzata Topczewska zapytała, czy Radni mogą żonglować wynagrodzeniem 

nauczycieli, czyli Serock to wypłaca tyle a Legionowo więcej, czy wynika to z karty 

nauczyciela?  Czy rzeczywiście możemy coś zrobić, że wychodzimy z tą lepszą ofertą, z tymi 

narzędziami, takimi, że dostaną więcej, zachęcimy ich. Czy to jest sztywno określone - odtąd 

dotąd są widełki.   

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion odpowiedziała, że wynagrodzenia 

nauczycieli przez Rząd i Samorząd na swoim terenie. Rząd ustala płacę zasadniczą i takie dodatki 

obligatoryjne, dodatek wiejski, wysługa świadczenia na start, świadczenia urlopowe. To jest 

zapisane dla każdego nauczyciela w karcie w karcie nauczyciela. Natomiast samorząd 

prowadzący placówki oświatowe na swoim terenie ustala 2 rodzaje dodatków. Wysokość dodatku 

motywacyjnego i wysokość dodatków funkcyjnego. Jeśli chodzi o dodatek funkcyjny dla 

wychowawcy klasy, to on jest jeszcze uregulowany o to, że nie może być niższy niż 300 złotych. 

Czyli mamy taką ramkę, że nie może być mniej niż 300, możecie dać, ile chcecie, ale nie mniej 

niż 300. Natomiast dodatek motywacyjny nie ma tutaj żadnych wytycznych, poza tym, że to 

wynagrodzenie nauczycielskie zbudowane z płacy zasadniczej z dodatków, ma w ciągu roku 

osiągnąć ten średni poziom wynagrodzenia wynikający z ustawy, czyli dla każdego stopnia 

awansu zawodowego, bo pomiędzy stopniami awansu zawodowego są różnice, w płacy 

zasadniczej dyplomowany ma wyższą pensję, mianowany niższą, początkujący niższą – musi 

osiągnąć pełen poziom wynagrodzenia. Dyrektor Alicja Melion do 30 stycznia przedstawia taką 

informację jaką osiągnęli - poziom średnich wynagrodzeń do regionalnej izby obrachunkowej do 

związków zawodowych itd. Czyli możemy jako gmina mieć wpływ na poziom dodatku 

motywacyjnego i funkcyjnego.  

 

Radny Mariusz Rosiński zapytał czy jako jednostka samorządu mogą podwyższyć zasadnicze 

(tzw. minimalne) wynagrodzenie?  

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion powiedziała, że można pod 

warunkiem, że się zabezpieczy własne środki, czyli poza subwencyjne. W tej chwili subwencji 

nie będzie i zobaczymy jaka będzie konstrukcja, ale raczej zostawią, bo nowa sytuacja prawna 

nie może likwidować wprost poprzednich przepisów. Zawsze trzeba zrobić jakiś pomost do 

takiego przejścia między jednym systemem a drugim. I faktycznie były takie czasy, kiedy 100 zł 

dodawano do płac zasadniczych. To jest tendencją obecnych przepisów prawa, że nie ma nic 

takiego, gdzie samorządy mają to władztwo. Nie ma niczego tak zamkniętego szczelnie, jeśli jest 

wola i jest pokrycie finansowe wtedy jest dyskusja do jakiego modelu gmina chce dojść.  

 

Radny Mariusz Rosiński dopytał, ile jest etatów? 
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Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Alicja Melion odpowiedziała, że jest 202 etaty. 

 

 6. Omówienie i sformułowanie wniosków po objeździe placówek oświatowych na terenie 

gminy. 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński przedstawił protokół oraz wnioski po objeździe 

placówek oświaty na terenie gminy.: 

Protokół 

z kontroli stanu przygotowania obiektów oświatowych do zajęć w roku szkolnym 2024/2025 

W dniu 30 sierpnia 2024 roku, zgodnie z przyjętym planem pracy na 2024 rok Komisja w składzie: 

Sławomir Czerwiński – Przewodniczący Komisji 

Janina Osińska  – w-ce Przewodnicząca Komisji 

Mariusz Rosiński – członek komisji 

Mariusz Kusiak - członek komisji 

Marzena Nowakowska – członek komisji 

Małgorzata Topczewska – członek komisji 

 

w obecności z-cy Burmistrza Pana Marka Bąbolskiego, oraz dyrektora ZOSIP Pani Alicji Melion, 

dokonała kontroli stanu przygotowania obiektów oświatowych do zajęć w roku szkolnym 2024/2025. 

Samorządowe Przedszkole im. Wodnika Szuwarka oraz Żłobek Samorządowy w Zegrzu. 

1. Przedszkole znajduje się w nowej oddanej w 2023 roku części, dobudowanej do istniejącego 

budynku.  

2. Żłobek znajduje się w wyremontowanej części, w której mieściło się przedszkole.  

3. Obecnie placówka nie wymaga nakładów inwestycyjnych, wyposażona została w nowoczesną 

kuchnię, klimatyzowane sale, kotłownię i plac zabaw. 

4. Obsługa techniczna placówki wykonywana jest przez spółkę Serockie Inwestycje Samorządowe.  

Szkoła podstawowa im. Wojska Polskiego w Zegrzu z oddziałem przedszkolnym w Zegrzu. 

1. W placówce nie występują braki kadrowe. 

2. W placówce występuje potrzeba rozbudowy placu zabaw (wymiany urządzeń oraz nawierzchni), 

3. Placówka jest przygotowana do rozpoczęcia zająć lekcyjnych od 1 września. 

4. Obsługa techniczna placówki wykonywana jest przez spółkę Serockie Inwestycje Samorządowe.  

Szkoła Podstawowa z oddziałami przedszkolnymi w Jadwisinie. 

1. Szkoła przygotowana jest do rozpoczęcia zajęć od 1 września.  

2. W okresie wakacyjnym doposażona została kuchnia. 

3. Trwały jeszcze ostatnie prace remontowe, polegające na malowaniu jednej z sal lekcyjnych, 

zaadoptowanej na potrzeby dodatkowego oddziału przedszkolnego wykonywane przez 

pracowników Spółki Serockie Inwestycje Samorządowe. 

4. Obsługa techniczna wykonywana jest przez spółkę Serockie Inwestycje Samorządowe. 

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Woli Kiełpińskiej  

1. Szkoła jest przygotowana do rozpoczęcia zająć lekcyjnych od września. 

2. Dwie  sale lekcyjne, zostały zaadoptowane na potrzebę utworzenia dodatkowych oddziałów 

przedszkolnych, z uwagi na duży wzrost liczby dzieci w wieku przedszkolnym. Sale, korytarz 

oraz gabinet wicedyrektora w okresie wakacyjnym pomalowane zostały przez pracowników 

Spółki Serockie Inwestycje Samorządowe. 

3. Przez pracowników Spółki Serockie Inwestycje Samorządowe odświeżona została również 

stołówka szkolna 

4. W placówce nie występują braki kadrowe. 

5. W szkole występuje potrzeba remontu korytarzy, malowanie ścian, lamperii oraz wymiana drzwi 

wewnętrznych. 

6. Placówka doposażona została w dodatkowe wyposażenie kuchni, wymagany jest jednak remont 

kuchni i zaplecza kuchennego. 

7. Szkoła zakupiła z grantu szafki ubraniowe – obecnie trwały jeszcze prace polegające na 

urządzaniu szatni i malowaniu pomieszczenia. 

8. Plac zabaw znajdujący się przy szkole również wymaga remontu urządzeń lub instalacji nowych 

zabawek. W przypadku budowy placu zabaw wydaje się, iż powinien od znajdować się blisko 

szkoły – obecnie znajduje się za boiskiem szkolnym. 

9. Obsługa techniczna placówki wykonywana jest przez spółkę Serockie Inwestycje Samorządowe. 

Samorządowe Przedszkole w Serocku. 

1. Przedszkole przygotowane do roku szkolnego.  

2. W przedszkolu, w okresie letnim występuje problem wysokich temperatur w salach. Należy 

rozważyć montaż klimatyzacji w placówce. 

3. Obsługa techniczna placówki wykonywana jest przez spółkę Serockie Inwestycje Samorządowe. 

Szkoła Podstawowa im. Mikołaja Kopernika w Serocku z oddziałami przedszkolnymi. 

1. Szkoła przygotowana jest do rozpoczęcia zajęć od września. 

2. W okresie wakacyjnym odświeżone zostały lamperie na klatkach schodowych i korytarzu na 

parterze. 

3. Szkoła pozyskała defibrylator AED, który będzie zamontowany na zewnątrz budynku w miejscu 

monitorowanym, aby każdy miał do niego dostęp. 

4. Szkoła wymaga nakładów inwestycyjnych na remont korytarzy, malowanie sal lekcyjnych, 

wymianę stolarki okiennej oraz drzwi wewnętrznych i wejściowych. Istnieje również potrzeba 

budowy sali gimnastycznej z zapleczem sportowym. 

5. Należy również przeprowadzić termomodernizację szkoły. 

6. Obsługa techniczna placówki wykonywana jest przez spółkę Serockie Inwestycje Samorządowe. 

 

Radna Janina Osińska zwróciła uwagę na fakt, iż w przedszkolu w Serocku Pani w sekretariacie 

pracuje w pomieszczeniu bez okna. Radna poprosiła o jak najszybsza zmianę oraz zgłosiła 

potrzebę na klimatyzację w pomieszczeniach, gdzie przebywają przedszkolaki.  
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Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński dopisał do protokołu: „W przedszkolu w Serocku 

w okresie letnim problem wysokich temperatur w salach, rozwiązaniem problemu będzie montaż  

klimatyzacji.”   

 

Radny Mariusz Rosiński dopytał o zapis protokołu, jeśli chodzi o tę klimatyzację w przedszkolu 

w Serocku, czy myślimy tylko o tych salach przedszkolnych, czy też o oddziałach zero też? Oraz 

zaproponował, że jeżeli już o tym mówimy to powinniśmy zrobić to kompleksowo, ponieważ 

tam również jest potrzeba.  

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński poinformował, że dopisał: „Należy rozważyć 

montaż klimatyzacji w placówce.” 

 

7. Przedstawienie i zaopiniowanie kandydatur do stypendiów w dziedzinie kultury i sportu. 

Radny Mariusz Rosiński zgłosił kandydatów do stypendiów w dziedzinie sportu. 

1. M.L – mieszkaniec gminy, uprawia kolarstwo na bardzo wysokim poziomie. Osiągnięcia: 

- I miejsce w memoriale Eryka Stolarza w Grodzisku Mazowieckim. 

- III miejsce w klasyfikacji generalnej międzynarodowego etapu wyścigu kolarskiego „Szlakami 

Jury”. 

- Brał udział w Międzynarodowym Wyścigu Pokoju w Czechach. 

 

2. S.L – mieszkaniec gminy, uprawia kolarstwo w kategorii U15. Osiągnięcia: 

- I miejsce w Wojewódzkich Mistrzostwach Młodzików w jeździe indywidualnej na czas. 

- Brązowy medal w wyścigu ze startu wspólnego podczas tych samych zawodów. Są to zawody 

rangi Mistrzostwa Krajowego w systemie sportu młodzieżowego.  

- I miejsce w Szosowych Mistrzostwach Mazowsza. 

- IV miejsce w zawodach w kolarstwie górskim MTB XC. 

 

3. S.N – mieszkanka gminy, uprawia kolarstwo. Osiągnięcia: 

- Podium w wyścigach Lotto PolandBike Maraton, 23 razy zdobyła 11 złotych medali, 9 

srebrnych medali, 3 brązowe medale.  

Pani S.N startuje również we wszystkich gminnych zawodach.  

Wszystkie osiągnięcia szczegółowo opisane są w uzasadnieniu do wniosku. 

 

Wszyscy wymienieni kandydaci promują gminę Serock w social mediach oraz podczas 

zawodów. 

 

Głosowano w sprawie 

Przedstawienie i zaopiniowanie kandydatur do stypendiów w dziedzinie sportu. M.L. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (6) 

Sławomir Czerwiński, Mariusz Kusiak, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Mariusz 

Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Przedstawienie i zaopiniowanie kandydatury do stypendiów w dziedzinie sportu. S.L. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Sławomir Czerwiński, Mariusz Kusiak, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Mariusz 

Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Przedstawienie i zaopiniowanie kandydatury do stypendiów w dziedzinie sportu. S.N. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Sławomir Czerwiński, Mariusz Kusiak, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Mariusz 

Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

8. Zgłaszanie potrzeb do Budżetu Miasta i Gminy Serock na rok 2025 w zakresie działów 

merytorycznych podległych Komisji. 

Radny Mariusz Kusiak zasugerował wyposażenie sal szkolnych w klimatyzatory. Warto 

rozpocząć wyposażanie od sal w której znajdują się komputery, gdzie generowana jest duża ilość 

ciepła, oraz sale w których przebywają młodsze dzieci. W szkole w Zegrzu brakuje także 

mobilnego kosza do koszykówki, który miałby regulowaną wysokość, którą można by było 

dostosować także do młodszych dzieci.  

 

Radna Janina Osińska powiedziała, że chciałaby, aby klimatyzatory w przedszkolach 

potraktować jako priorytet.  

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński powiedział, że chce złożyć wniosek, aby w 

przyszłorocznym budżecie znalazły się środki na remont szkoły w Serocku. Sugestia jest taka, 

aby nie czekać z remontem, aż zostanie wybudowana nowa szkoła.  

 

Radny Mariusz Rosiński poparł wniosek Przewodniczącego Komisji Sławomira Czerwińskiego 

jednak w jego opinii bardziej potrzebna jest rozbudowa tej szkoły, dobudowanie sal ponieważ 

dzieci jest coraz więcej.  

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński dodał, aby przy projektowaniu budżetu na 

przyszły rok wziąć także pod uwagę protokół Komisji z objazdu placówek oświatowych, w 

którym również zawarte zostały pewnie wnioski i uwagi. 

 

9. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 24.07.2024r. 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

10. Sprawy różne. 

Radna Janina Osińska powiedziała, że zbliża się Dzień Edukacji Narodowej oraz zaproponowała, 

aby w gminie wręczanie nagród nauczycielom oraz dyrektorom nabrało bardziej uroczystego 

charakteru, aby podnieść rangę tego święta.  

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński powiedział, że w gminie jest to organizowane w 

godny sposób i nauczyciele, którzy otrzymują wyróżnienie od Burmistrza są zapraszani na pewną 

uroczystość. Oczywiście można by przemyśleć zorganizowanie takiej uroczystości np. w Sali 

Widowiskowej Centrum Kultury z oprawą muzyczną podopiecznych Centrum czy np. 

programem artystycznym przygotowanym przez daną szkołę, co również dało by szansę 

zaprezentowania się danej szkoły. 
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11. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząc Komisji Sławomir Czerwiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął 

posiedzenie.  

 

Przewodniczący 

Komisji Kultury, Oświaty i Sportu 

Sławomir Czerwiński  

 

 

Przygotował: Justyna Kuniewicz 


